
Protokół Nr XLIII/2018 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 14 czerwca 2018 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich zebranych. Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 
radnych, sesja jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radną Anetę Konieczną – wyraziła zgodę. 
Głosowanie 14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza w sprawie: 
wycofania z porządku obrad  uchwały: 

1. w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. 
   Prośba powyższa wynika z braku opinii o projekcie w/w Regulaminu, z Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w 
Krakowie. 
Głosowanie  
14 głosów – za  
Odczytał proponowany porządek obrad z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów  obrad XLI i XLII sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza za okres od ostatniej sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy Sędziszów za 2017 rok. 
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2017 rok wraz z 
informacją o stanie mienia komunalnego. 
- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2017 rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2017 rok: 
- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2017,  
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sędziszowa absolutorium 
za 2017 rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Uchwała  w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok Samorządowego 
Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 

10. Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu   
              finansowego za 2017 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 

11. Uchwała w sprawie przepisów porządkowych dotyczących przewozu osób i bagażu 
taksówkami osobowymi oraz wprowadzenia dodatkowego oznaczenia taksówek na 
terenie gminy Sędziszów. 

12. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora SCK. 
13. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 



14. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2018 –  2028. 
15. Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
16. Sprawozdanie z realizacji Programu „Sędziszowska Karta Seniora 60+”. 
17. Analiza roczna stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2017 rok. 
18. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok. 
19. Sprawozdanie za 2017 rok z realizacji Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku 
publicznym i wolontariacie. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 
21. Wolne wnioski i dyskusja. 
22. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Zapytał czy są uwagi do protokołów z dwóch poprzednich sesji XLI i XLII. Nie zgłoszono uwag. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie za okres od ostatniej sesji. ( materiał stanowi załącznik do 
protokołu). 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Radny N. Jawor 
- małe sprostowanie wiata przystankowa nie została zdewastowana tylko uszkodzona, dotarłem do 
świadka który był na przystanku odbił się kamień od samochodu i ją uszkodził. 
Pan Burmistrz 
- jesteśmy na co dzień bardzo wrażliwi jeśli coś się stanie po to są odpowiednie organy, że jeśli coś 
zauważyliśmy powinniśmy zgłaszać a dopiero później wyjaśnienie i ustalenie jaka jest prawda. 
Dlaczego samorząd za jakąkolwiek rzecz negatywną ma obrywać,  gdzie nie mamy wiedzy i w tym 
nie uczestniczymy i żeby było że wszystko co złe to gmina. Przyjmujemy że reagujemy. 
Radny J. Wiencek 
- czy jeśli będzie robiony przegląd słupów przez Orange, będą również przeglądać studzienki, bo jeśli 
nie to proszę to zgłosić żeby to załatwili. 
Pan Burmistrz 
- jeśli nie było ujęte to ujmiemy we wniosku. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- nie wiem dlaczego Pan się tak bardzo obraża na moją osobę, to przecież Pan monitoruje szczególnie 
mój okręg, od wielu lat organizowałam Dzień Dziecka wszystko było tak samo  i nikomu nie 
przeszkadzało. Przez 10 lat nie przeszkadzało a teraz przeszkadza, dlaczego tak się dzieje? Sprawa 
malowania krawężników na Boże Ciało, ten człowiek został wynajęty przez osobę z Sadów, wszyscy 
wiemy jakim jest malarzem, malował jak potrafił  ale efekt końcowy był znakomity. Pytanie dlaczego 
nie brałam udziału w czyszczeniu krawężników, bo nie wiedziałam, ale przygotowywałam ołtarz na 
procesję Bożego Ciała. Proszę nie ingerować w nasze ustalenia bo my dzielimy się obowiązkami. 
Pan Burmistrz 
- z mojej strony gdyby nie interwencja mieszkańców też nie wiedziałbym bo mieszkam poza miastem. 
Zacznę od krawężników, zadzwoniłem do Prezesa ZUK, Prezes przyjechał ale nic nie wiedział bo to 
nie oni zlecali malowanie i znów byłaby wina gminy lub ZUK. Zdecydowałem się umieścić wpis na 
facebooku żeby ludzie nie wiązali z tym Gminy i ZUK. Zadzwoniłem do Przewodniczącej osiedla i 
wyjaśniła sprawę że osoba była nieodpowiedzialna, ale to było po godzinie czy dwóch a wszystko już 
w eter poszło. Dziękuję osobom, które przywróciły normalny wygląd ulicy. Jeśli chodzi o 1 czerwca 
to tylko wyraziłem zgodę że na placu publicznym może się to odbyć Wasz Dzień Dziecka. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- nie ma nas, czy was jest jeden Burmistrz i jedna Rada Miejska w Sędziszowie. 
Pan Burmistrz 



- uważam że był organizowany Gminny Dzień Dziecka w dniu 2 czerwca, organizowany 
przez Stowarzyszenia Sady, Skarpa i Gminę. Każdy ma do tego prawo, każdy musi być 
jednakowo odbierany. 
Najbardziej oberwało się Przewodniczącemu Rady że jako weterynarz nie wie że nieprawnie 
w środku osiedla gdzie są psy, urządzane są pokazy sztucznych ogni. Jeśli wobec 
kogokolwiek, wobec koleżanki radnej również będą jakieś krzywdzące rzeczy mówione też 
będę obrońcą. Musiałem tylko wytłumaczyć że gmina nie miała wiedzy i nie wydała ani 
złotówki. Nie będę pozwalał żeby były nieprawdziwe i tego typu rzeczy się działy. 
Radny Z. Adamski 
- chciałbym wiedzieć kiedy będzie wizja w terenie przez firmę Orange? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- nie rozumiem dlaczego wiecznie mówiąc o mnie jest Pan negatywnie nastawiony. Nie 
przyszedł Pan na zaproszenie w dniu 1 czerwca nawet na chwilę żeby zobaczyć jak dzieci 
wspaniale się bawiły. Był piękny konkurs plastyczny, różne gry i zabawy, była Policja gdyby 
Pan przyszedł zobaczyłby Pan te uśmiechnięte buźki. 
Pan Burmistrz 
- słyszałem i za te elementy dziękuję, proszę nie odbierać że do kogokolwiek źle się odnoszę, 
nawet najbliższym zwracam uwagę jeśli jest taka potrzeba. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- Dzień Dziecka był organizowany również w Rynku i innych miejscach. 
Pan Burmistrz 
- tylko dlatego wyjaśniam co ludzie zarzucali, mówiąc że nie my organizowaliśmy, gmina nie 
wydała żadnych środków ani zgody na pokaz sztucznych ogni. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- w przyszłym roku nie będzie pokazów sztucznych ogni. 
Prezes ZUK 
- odczytał zapis i pokazał zdjęcia przysłane przez mieszkańca że to my robiliśmy. 
Radny Z. Konieczny 
- czy deratyzacją będzie objęte wysypisko nieczynne w Tarnawie i to w Borszowicach? 
Pan Burmistrz 
- z kontroli wynika że tam jest prowadzona deratyzacja. 
Radny R. Dębicki 
- czy sprawa tego rzeczonego krawężnika nie byłaby skuteczniej załatwiona bez tego 
negatywnego poklasku, gdyby nie zamieszczano tego zdjęcia i wpisu, wystarczyło kilka 
telefonów i sprawa byłaby załatwiona, mniej ludzi zobaczyłoby a to i tak ostatecznie zostało 
poprawione. Media społecznościowe mają duży zasięg i  to nie było potrzebne, starajmy się 
załatwiać innymi kanałami. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- niektórzy ludzie, mieszkańcy nauczyli się korzystać z mediów społecznościowych, i dlatego 
wszyscy jesteśmy obserwowani. 
Pan Przewodniczący 
- miałem pytanie gdzie jest Pani z Fundacji ochrony nad  zwierzętami, bo psy na wysypisku to 
było wielkie halo gdzie jeszcze gmina będzie ponosić konsekwencje. Mamy Komisję 
Rewizyjną proponuję i proszę Przewodniczącego o wyjaśnienie czy było pozwolenie na 
urządzenie pokazów sztucznych ogni, czy było pozwolenie, czy było potrzebne czy nie, kto 
powinien wydać. czy wystarczy zapis do protokołu czy chce Pan to na piśmie? 
Radny M. Żelezik 
- proszę wystąpić na piśmie. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- ul. Spółdzielcza czy to będzie kontynuacja bloku mieszkalnego a czy w innej formie. 



Pan Burmistrz 
- wg mnie ten teren powinien być zagospodarowany ale szukamy źródeł dofinansowania. Nie 
powinna nam Warszawa wskazywać który teren jest odpowiedni, 
- w tym roku rusza budowa bloku przy ZUK na 32 mieszkania. 
Ad. 6 
Radny R. Dębicki 
- dwie sesje wcześniej prosiłem o chodnik na końcu ul. Leśnej to potrwa ale mówiliśmy o 
przestawieniu znaku teren zabudowany lub znaku ograniczenie prędkości, to jest ważne dla 
bezpieczeństwa, 
- należy zająć się problemem istniejących garbów i powstających ciągle nowych na 
obwodnicy, zgłosić do odpowiednich organów żeby się tym  zajęli, 
- czy kamera między osiedlem a drogą została zamontowana, gdyby była nie doszłoby do 
połamania drzewek, 
- dziękuję za wykonanie prac przy studzienkach na ulicy Leśnej i Kwiatowej, proszę o 
usunięcie odpadów pozostałych po pracach, 
- przy nowej drodze na Skarpie bloki 11, 12 były w połowie rozebrane 2 chodniki, czy już 
zostały zrobione? Jeśli nie to prośba o jak najszybsze zrobienie bo to są ważne szlaki 
komunikacyjne dla mieszkańców. 
- czy został dosypany kamień na drodze w bok Majowej, tej którą gmina przejęła? 
- rozmawialiśmy na Komisji o targowisku na os. Drewnianym i miało być chwilowe 
zadośćuczynienie dla mieszkańców poprzez ogrodzenie placu zabaw – czy będzie wykonane? 
- progi zwalniające o których mówiłem, czy będą czy nie bo mieszkańcy pytają czy mają 
zbierać podpisy. 
- czy grill na Bazie jest już czynny, budynek ładny a wygląda jakby ciągle był w budowie. 
Powinna być informacja dla kogo może być udostępniany i podane stawki opłat, 
- czy wiadomo gdzie składać wnioski o 300+? 
Radny W. Tabor 
- czyim obowiązkiem jest wydzielenie granic sprzedawanej działki? 
- proszę o wytyczenie pasa drogowego k/ działki sprzedanej p. Wojewodzie, 
- proszę o zebranie pobocza od gościńca w kierunku świetlicy w Gniewięcinie, 
- podciąć zarośla od świetlicy w kierunku wschodnim do drogi powiatowej, 
- zmienić znak tonażu z 12t na 7t z dopiskiem nie dotyczy mieszkańców, droga od sołtysa w 
kierunku Klimontowa, 
- nierozgarnięty kamień na drodze do jedlin, 
- czy są poczynione kroki w sprawie budowy przepompowni w Gniewięcinie, ludzie mówią 
że nie będą płacić za wodę bo nie ma ciśnienia, 
- na połączeniu ul. Majowej z Piłą został zniszczony mostek. 
Radny M. Żelezik 
- wstrzymane zostały prace przy odwodnieniu w Swaryszowie koło posesji p. Szarek, chodzi 
o to aby rów był aż do studzienki koło OSP, 
- prośba o utwardzenie kamieniem drogi piaskowej w Czekaju między posesjami Starzyk – 
Warzonka, 
- miał być chodnik w Tarnawie czy będzie? 
- oświetlenie w Czekaju k/ posesji p. Rokickiego, 
- Krzelów droga od wjazdu do szkoły kierunek p. Grzych rozszczelnia się asfalt, droga 
powiatowa. 
- wspomniano święto Bożego Ciała, byłem na procesji w Mstyczowie, 2 panie wjechały 
między dzieci sypiące kwiatki i zakłóciły przebieg procesji, jedna przejechała a druga 
zatrzymała się ale nie wyłączyła samochodu i zakłócała, nie było słychać co ksiądz czytał. 
Pan Przewodniczący 



- to nie jest interpelacja, w statucie pisze co to jest interpelacja trzymajmy się tego i szanujmy 
się wzajemnie. 
Radny M. Żelezik 
- nie tylko mnie Pan przeszkadza a i innym, Panie Burmistrzu na każdej procesji powinna być 
asysta Policji. 
Radny N. Jawor 
- czy jest szansa na kurs Busa przez Borszowice, zostali sami starsi ludzie i nie mają jak się 
dostać a koło cmentarza jest niebezpiecznie, gdzie mamy się udać z tą sprawą. 
Radny Z. Gładki 
- prośba aby służby zwróciły się do Nadleśnictwa Jędrzejów o podcinkę lasu przy drodze 
Łowinia – Boleścice, jest tak zarośnięte że trudno przejechać, 
- droga od Krzcięcic w kierunku Trzcińca za Łowinią brzozy stwarzają zagrożenie w ruchu, 
- droga Łowinia kierunek Wojciechowice posesje Kowalski – Baran zarośnięta, po opadach 
wynoszone jest błoto na drogę powiatową i stwarza zagrożenie, 
- droga Pawłowice od powiatowej kierunek Kozendrów jest zaniżona, w tej niecce dużo 
naniesionego błota, prośba o udrożnienie tego odcinka. 
Radny Z. Adamski 
- ul. Rajska p. Paliborkowie udostępnili teren pod transformator, przez działkę idzie linia 
wysokiego napięcia, proszą o lampę, 
- chodnik od mostu do kościoła w Rynku zniszczony przez pniaki a po stronie pomnika krzaki 
nad chodnikiem że nie da się przejść, 
- proszę o informację co dalej z oświetleniem przy Sportowej, 
- kiedy będzie robiony chodnik na Polnej i Jędrzejowskiej? 
- na ul. Polnej połamane pobocza, droga będzie do remontu, 
- co z odpadami które podobno zza granicy przyjechały do Pawłowic? 
- mieszkańcy proszą o skierowanie BUSA na ul. Rajską. 
Radny J. Wiencek 
- przy bloku 11 na Skarpie pokruszony betonowy chodnik na kilku metrach, prośba o naprawę 
jest to dość uczęszczany trakt, 
- czy na drogi może wjechać ciężki sprzęt z węglem bo sąsiad straszy że za duży samochód, 
trzeba to uporządkować i umieścić tabliczkę. 
Radny R. Dobrowolski 
- wracam do sprawy dojścia od ul. Kolejowej do kładki nad torami, ciąg komunikacyjny po 
deszczu niebezpieczny. Chciałbym brać udział w wizji co tam trzeba zrobić. 
Radny J. Jaworski 
- p. Dziub zgłosił potrzebę przeniesienia kapliczki  w inne miejsce na posesji p. Kemula, pyta 
czy może? 
- przy blokach 17, 26 na Sadach drzewa nad drogą utrudniają ruch, 
- prośba o próg zwalniający od skrętu do Poczty, 
- przy drodze powiatowej na wysokości Sady duże zakrzaczenie to samo przy wiadukcie, po 
remoncie nie wycięli od strony p. Zajchowskiej i brak widoczności, 
- podczas święta patrona szkoły Nr 2 prowadzono szkolenie udzielania pierwszej pomocy 
PSP i Policja proszą o zakupienie masek do tych ćwiczeń. 
Radny Z. Adamski 
- zamontować lustro na skrzyżowaniu ulic Marianowska – Polna i zamontować lampę. 
Pan Przewodniczący 
- przed świętem Powiatu prosiłem o zalepienie dziur na zejściu z wiaduktu, do dziś nie 
zrobione. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 



- Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania 
budżetu gminy Sędziszów za 2017 rok. 
- odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza 
Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2017 rok wraz z informacją o stanie mienia 
komunalnego. 
Radny M. Żelezik 
- odczytał opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy za 2017 rok, 
Pan przewodniczący 
- otworzył dyskusję nad wykonaniem budżetu za 2017rok.  
Pan Burmistrz 
- sprawozdanie finansowe które było przepracowane przez Radę Miejską , RIO i Komisje myślę, że 
powinno być rozpatrywane w ciągłości finansów gminy przez kilka lat,  Poprosił o możliwość 
przedstawienia prezentacji multimedialnej obrazującej sytuację finansową gminy na przestrzeni 
ostatnich 5 lat (2013-2018) i planowane wykonanie roku bieżącego oraz pokazanie w 
układzie tabelarycznym wielkości wydatków inwestycyjnych w powiązaniu z wielkością 
zadłużenia budżetu.  
Prezentacja Burmistrza w formie papierowej stanowi załącznik do protokołu. 
Wszystkie wskaźniki mamy na plus, kredyty zaciągane od 2014 roku mogą być tylko na spłatę i 
inwestycje. Nigdy nie braliśmy kredytów w parabankach, nie ma ukrytego zadłużenia. Przedstawił 
faktyczne wielkości a każdy ma prawo interpretować wg własnego uznania. Czy wszystkie inwestycje 
były potrzebne a czy należało z nich rezygnować. Dane te umieścimy na stronie Urzędu. Każdy ma 
prawo oceniać, przytoczył zapisy naszej Komisji Budżetowej – opinia o budżecie, cyt. „Komisja ma 
szereg pytań i wątpliwości dotyczących zarówno inwestycji jak i też spłacania tak wielkiego długu. 
Komisja stwierdza że z roku na rok gmina pogrążana jest w coraz większym długu, w porównaniu z 
rokiem 2015 wzrost długu to 89,56%. Komisja widzi realne zagrożenie związane z finansami i 
rozwojem Gminy. Reasumując zadłużenie Gminy na 48,76% stwarza realne zagrożenie powiększenia 
długu w przypadku nieplanowanych wydatków i ogranicza inwestycje bez konieczności zaciągania 
kolejnych kredytów w następnych latach. Komisja Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 
Gminy negatywnie zaopiniowała projekt budżetu gminy Sędziszów na 2018 rok”. 
Nie da się ocenić wykonania budżetu na przykładzie jednego roku w skali inwestycji jakie my 
wykonujemy. 
Pan Przewodniczący 
- podziękował Burmistrzowi, opinia RIO daje odzwierciedlenie tego co jest pozytywne…… 
Radny J. Wiencek 
- myślę że z faktami nie można dyskutować czy interpretować jak każdy uważa bo to byłaby 
złośliwość. Przedstawiony budżet to są fakty, według mnie nie można interpretować jak się chce. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2017 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                    uchwała Nr XLIII/299/2018 
Ad. 8 
Radny M. Żelezik 
- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2017,  
Pani Skarbnik 
 - odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sędziszowa absolutorium za 2017 rok, 
Pan Przewodniczący 
- otworzył dyskusję – nikt się nie zgłosił. 
Poddał pod głosowanie uchwałę  w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z 
tytułu wykonania budżetu gminy za 2017 rok 
Głosowanie 
14 głosów –za                       uchwała Nr XLIII/300/2018 



Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za skwitowanie pracy za 2017 rok, każde absolutorium to duże przeżycie ale 
związane z ciężką pracą, to jest uznanie dla mnie ale i  dla moich współpracowników obciążonych 
ciężką pracą którą na co dzień musimy wykonać. Podejmujemy się różnych wyzwań, działań. 
Podziękował jednostkom organizacyjnym, ZUK, sołtysom, Zarządom Osiedli, bez współpracy 
wszystkich nie byłoby takiego klimatu i wiele nie udałoby się zrobić. Jest Przewodnicząca MRM, 
Przewodniczący Rady Seniorów, nowe organizacje, PSP, KGW, OSP, Policja, aby nie psuło się to co 
dotychczas jest dobrego, nie ma ludzi doskonałych na ziemi. Jest takie powiedzenie jeśli się boisz 
krytykować, nic nie rób, nic nie mów, bądź nikim. 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2017 rok 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr XLIII/301/2018 
Pani Sekretarz 
- Rada dla MGOZ jest organem założycielskim a dla SCK organizatorem. Ma obowiązek z ustawy o 
rachunkowości zatwierdzać ich sprawozdania po roku bilansowym. Jednostki złożyły wymagane 
sprawozdania. 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu   
finansowego za 2017 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                    uchwała Nr XLIII/302/2018 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie przepisów porządkowych dotyczących przewozu osób i bagażu 
taksówkami osobowymi oraz wprowadzenia dodatkowego oznaczenia taksówek na terenie 
gminy Sędziszów. 
Pani Sekretarz 
- nie mieliśmy takiej uchwały bo nie było chętnych przewoźników, teraz mamy wniosek o 
koncesję na przewóz osób. Projekt uchwały podlegał opinii Związków działających na terenie 
Powiatu, mamy takie opinie. Zaproponowaliśmy również uwzględnienie emblematu który 
będzie umieszczany na taksówce.   
Radny J. Jaworski 
- zapytał kto wydaje licencję? 
Pani Sekretarz 
- wydaje Urząd, jest to zezwolenie na wykonywanie przewozu osób. Wnioskodawca  musi 
dostarczyć wszystkie wymagane dokumenty. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
14 głosów – za                              uchwała Nr XLIII/303/2018 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał treść skargi radnych Bożeny Wójcik i Rafała Dębickiego na działalność Dyrektora SCK.  
Odczytał pismo p. Bożeny Wójcik z dnia 1 marca 2018 roku o udostępnienie Sali widowiskowej i 
tanecznej w SCK do Dyrektora SCK i taka sama treść do Burmistrza. 
Pismo p. Bożeny Wójcik do Burmistrza o zgodę na zorganizowanie koncertu z okazji Dnia Kobiet 10 
marca na placu targowym. 
Pismo Burmistrza z 8 marca 2018 roku  w sprawie wyrażenia zgody na zorganizowanie koncertu na 
placu targowym po spełnieniu wymienionych warunków przez organizatora. 
Pismo Dyrektora SCK odpowiedź dla p. Bożeny Wójcik dostarczone 14 marca 2018 roku. 



Pismo Dyrektora SCK z dnia 11 czerwca 2018 roku wyjaśnienia dotyczące skargi. 
Wszystkie pisma stanowią załączniki do protokołu. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, zaproszeni goście. 
Za chwilę będziemy głosować czy skarga jest zasadna czy nie. Szanowni Państwo kilka słów w tym 
temacie. Pan przewodniczący przedstawił całą korespondencje, więc odniosę się do wypowiedzi Pani 
Dyrektor, na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej w dniu 10 maja 2018 roku Pani Dyrektor przyznaje, 
cytuje: „wyraziłam zgodę na wynajęcie małej sali na spotkanie profilaktyczne, wynajęcie sali 
widowiskowej bez obsługi nie wchodzi w grę”. Nieprawda, nie została udostępniona żadna sala.  
Na Komisji Rewizyjnej Pani Dyrektor wypowiedziała słowa, cytuję: „ czy mam obowiązek jeśli ktoś 
ma do mnie antypatię”. Bardzo jestem ciekawa co Pani Dyrektor miała na myśli wypowiadając te 
słowa? Może to Pani kieruje się takimi zasadami w myśl tego lubię to salę wynajmę, a tego nie lubię 
to nie wynajmę.  
W tym miejscu chcę przypomnieć, że taka sytuacja zdarzyła się nie po raz pierwszy, tj. w 2016 roku 
chciałam zorganizować szkolenie dla Wolontariuszy Fundacji DEA SALUS – nie było to możliwe, nie 
otrzymałam zgody na wejście do budynku, szkolenie odbyło się w Urzędzie. Fundacja DEA SALUS 
chciała zorganizować koncert dla społeczeństwa z okazji Międzynarodowego Dnia Rodziny, który 
obchodzimy 15 maja, również nie została udostępniona sala. 
Kolejna wypowiedź Pani Dyrektor na komisji rewizyjnej, cytuję: w ustawie o samorządzie gminnym 
nie pisze że Radni mają organizować imprezy.... większej bzdury nie słyszałam, czyli według Pani 
Dyrektor, Radny nie powinien nic organizować, nic robić, może powinien ograniczyć się do 
podnoszenia ręki podczas głosowania na sesji? Pytam! czy taki Radny byłby wygodny, bo nic nie robi, 
nie przeszkadza, pełna sielanka!  i tu się Pani dyrektor myli. 
ustawa o samorządzie gminnym art. 23 obowiązki radnego. 
1. Radny obowiązany jest kierować się dobrem wspólnoty samorządowej gminy. Radny utrzymuje 
stałą więź z mieszkańcami, stała więź !!!  
Wysoka Rado, decyzja do Was należy, proszę o właściwe zagłosowanie. Dziękuję. 
Radny J. Jaworski 
- na Komisji Rewizyjnej zdecydowaliśmy że skarga jest zasadne tylko w punkcie niedotrzymania 
terminu odpowiedzi i to głosowaliśmy. We wniosku pisze że dyrektor nie przestrzega § 8 pkt. 4,5 i 9 
tego na pewno nie głosowaliśmy. Nie zgadzam się z tym punktem bo to rzutuje na pracę SCK w 
całości a to nie było przedmiotem głosowania. Nie możemy powiedzieć że Dyrektor nie dba i nie 
przestrzega tych punktów statutu SCK. 
Radny M. Żelezik 
- może i nie było głosowane § 8 pkt. 4,5 i 9 ale jest to związane z tą sprawą, bo to było utrudnienie w 
zrealizowaniu tych punktów, ma przestrzegać i wychodzić naprzeciw. Burmistrzu trzeba się 
zastanowić nad godzinami pracy SCK, bo życie kulturalne jest w weekendy a u nas dom kultury 
zamknięty. Trzeba to jak najszybciej zmienić, może być wolny poniedziałek lub wtorek. Dziwne jest 
to że najpierw Dyrektor się zgadza a za 2 godziny już nie, tak być nie może. 
Pani Mecenas  
- zarzucacie Dyrektorowi niedotrzymanie terminów, że nie zachowała się zgodnie ze statutem. 
Skarżący też nie zachowali się zgodnie z ustawą, mamy ustawę o organizacji działalności kulturalnej: 
§ 34 - Imprezy artystyczne lub rozrywkowe organizowane w ramach działalności kulturalnej, 
wymagają zawiadomienia organu gminy na 30 dni przed imprezą,  
§ 36 -  Decyzja powinna być doręczona podmiotowi, który ją organizuje, w terminie 14 dni od dnia 
złożenia zawiadomienia, w moim przekonaniu termin został zachowany a państwo podjęliście 
niewłaściwą decyzję, bo jaki termin nie został zachowany? 
Radny M. Żelezik 
- impreza miała być 10 marca a odpowiedź otrzymaliśmy 14 marca. 
Pani Mecenas  
- Dzień Kobiet nie jest planowany z dnia na dzień, SCK też ma swój harmonogram prac, zasób 
pracowników, uwzględniając termin 30 dniowy można wszystko zaplanować, a na  8 dni przed 
imprezą nikt nie będzie do góry nogami wszystkiego wywracał. Powinny być takie działalności 
prowadzone w Domu Kultury, ale dajcie Dyrektorowi możliwość działania zgodnie z prawem, muszą 



być zachowane zasady bezpieczeństwa, wynagradzania pracowników, nadgodziny. Z całym 
szacunkiem pewne zasady muszą być przestrzegane. 
Pan Przewodniczący 
- zawsze diabeł tkwi w szczegółach, od czego to się zaczęło, wszedł ZAIKS i trzeba płacić za 
przetwarzanie melodii, to kto miałby zapłacić? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- płaci organizator. 
Pan Przewodniczący 
- może Pani Dyrektor SCK przedstawi p. Żelezikowi jakie zajęcia odbywają się w Domu Kultury. 
Dyrektor SCK 
- chcę się odnieść do dni które radna wymieniła, że w październiku w 2016 roku nie było zgody na 
szkolenie z wolontariuszami. Podczas zakupów w Lewiatanie obok stoiska z warzywami Pani zapytała 
mnie o termin, powiedziałam że niemożliwe bo nie jest to miejsce do takich ustaleń. Sprawdziłam to 
był czwartek i były zajęcia koła plastycznego, świetlicy, j. angielski i spotkanie inauguracyjne w 
ramach rekrutacji do projektu który napisało Stowarzyszenia Kultury i Sportu, partnerem było SCK i 
Gmina, odbywały się zajęcia Studia Piosenki gdzie Pani też musiała przejść do garderoby. Proszę 
powiedzieć gdzie w tym obiekcie miałam wszystkich pomieścić, 
- Święto Rodziny to też był bardzo krótki termin i też chodziło o pracę pracowników, żeby obsłużyć 
salę widowiskową musi być pracownik odpowiedzialny. Nie mogę zmuszać pracowników żeby byli 
do dyspozycji na każde żądanie, 3 października wiedziałam że Pani radna chciała przekonać p. 
Szymańskiego żeby był w pracy. Za następne 2 tygodnie robiliśmy Dzień Mamy. Jeśli chodzi o 
zajęcia mówicie Państwo żeby poniedziałek lub wtorek był wolny, jak mają wyglądać zajęcia dla 
dzieci które przychodzą po południu np. poniedziałek zespół folklorystyczny od 1500 – 1700  i Studio 
Piosenki a wtorek zajęcia Formacji tańca od godz. 1600 do  godz. 2100 . od września do grudnia 
wszystkie soboty mieliśmy zajęte. 
Odpowiadam za obiekt, mamy osobowość prawną, to mam zostawić otwarty budynek. My nie mamy 
wolnych wszystkich sobót i niedziel. Mniej zajęć jest w wakacje bo są w plenerze, wtedy nie robimy 
żeby nie robić konkurencji, bo nie będziemy walczyć o te same dzieci. U nas pracownik musi sobie 
odebrać wolne za sobotę i niedzielę. W styczniu był koncert charytatywny i też pomagaliśmy Pani 
Wójcik i Panu Dębickiemu. Później Koncert Świątecznej Orkiestry. Gdy świetlica środowiskowa 
przejdzie do budynku przy Wyszyńskiego będziemy mieli jeszcze 2 wolne pomieszczenia na następne 
zajęcia.  
Radny R. Dębicki 
- przysłuchuję się tej wymianie słów jako strona chcę się odnieść do kilku spraw. 
- byłem na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej i podkreślam że nikt z nas nie podchodził do sprawowania 
mandatu radnego że w kwestii korzystania z obiektów użyteczności publicznej nam coś więcej 
przysługuje. Radny jest takim samym obywatelem jak mieszkaniec i ma takie same prawa, nikt nie 
chce wykorzystywać mandatu. Jeśli chodzi o czas, że nie tak jak w ustawie  wynikało to z tego że 
czekaliśmy na termin kiedy Urząd  jak co roku będzie organizował Gminny Dzień Kobiet, żeby nie 
robić w tym samym dniu. Ustawodawca nakłada terminy ale wielokrotnie prosiłem Dyrektora SCK o 
wynajem Sali, wypożyczenie mikrofonu i kolumny i uzyskałem zgodę mimo że był to krótki czas i 
można było to zrobić. Przedmiotem skargi to nie jest opieszałość w udzieleniu odpowiedzi, miało być 
co innego. Komisja głosowała to co było przedmiotem skargi a nie punkty statutu czy regulaminu. 
Radny J. Jaworski 
- głosowanie odbyło się po dyskusji i stwierdzeniu przez większość komisji że odnosimy się do 
terminu udzielenia odpowiedzi. Nie możemy zarzucić nie przestrzeganie punktów ujętych we 
wniosku, ja się z tym nie zgadzam i mam do tego prawo. 
Radny R. Dobrowolski 
- przysłuchuję się dyskusji gdzie pada wiele paragrafów, moje pytanie do Pani Bożeny jaka była 
główna idea tej imprezy? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- żeby traktować wszystkie kobiety na równi, wiele pozostaje w domu, dlaczego taka która nie pracuje 
nie może być ze wszystkimi. 
Radny R. Dobrowolski 
- dlaczego nie padła propozycja aby to zrobić we współpracy z gminą. 



Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- prosiłam o zorganizowanie ogólnego koncertu dla wszystkich w SCK, Burmistrz się nie zgodził, 
Panie Burmistrzu czy Pan pamięta? 
Pan Burmistrz 
- przypomnę, w tym roku zaprosiliśmy 370 kobiet a było  340. Największą wartością nie są funkcyjne 
ale te kobiety ze wszystkich zakątków gminy, które jeden raz mogą wyjść na takie spotkanie, ile osób 
możemy zmieścić w SCK - 170? to na ile imprez musielibyśmy dzielić? Nie dajmy się zwariować, bo 
przyoblekamy się, niektóre wypowiedzi w skóry baranków, owieczek. W wielu sołectwach też były 
organizowane Dni Kobiet. Współczuję Dyrektorowi tych słów użytych w skardze, bo z tych pieniędzy 
które my dajemy wielkie rzeczy są robione. Zawsze ktoś będzie czuł się pominięty ale nie da się 
zaprosić wszystkich. Chodziliśmy z Przewodniczącym po mieście i składaliśmy życzenia każdej 
napotkanej kobiecie. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- czy Pan sobie przypomina tą rozmowę aby zorganizować wspólny koncert? 
Radny J. Wiencek 
- padły słowa aby SCK pracował w soboty i niedziele, to jest krzywdzące, powinniśmy wspierać…… 
Wszystkie Stowarzyszenia i Fundacje powinny się spotkać i ustalić jakiś harmonogram i nie będzie 
problemu z pracownikami, a my chcemy ustawiać….. też jesteśmy pracownikami i też chcemy mieć 
wolne, móc wziąć urlop, wypracujmy jakieś metody. 
Radny R. Dobrowolski 
- powinniśmy się jednoczyć robić coś razem a my 2 Dni Kobiet, 2 Dni Dziecka to róbmy 2 Dni 
Sędziszowa. 
Radny Z. Gładki 
- do Stowarzyszenie to jeszcze trzeba chcieć należeć, jadą Panie te które chcą być wszędzie. Imprez 
jest wiele, strażackich, młodzież jedzie jest orkiestra która też nas reprezentuje. 
Radny R. Dębicki 
- do kolegi Roberta – nie do końca rozumiem, nie ma takiego stwierdzenia że 2 Dni Dziecka. Czy 
widzi Pan problem że impreza dla dzieci odbywa się w 5 miejscach w mieście, tak jak w innych 
miastach. Nie widzę w tym nic złego, to jest tylko wartość dodana dla dzieci. 
Radny R. Dobrowolski 
- nie mam generalnie nic przeciwko, chodzi o ideę dlaczego Stowarzyszenia się nie łączą bo z tego 
wynikają same problemy, gdyby radni połączyli siły nie byłoby sprawy. 
Radny R. Dębicki 
- dlaczego się nie łączymy, to pytanie nie do mnie ani Pani Bożeny, mówię za siebie nie mam nic 
przeciwko współpracy ze Stowarzyszeniami. Burmistrz współczuje Dyrektor że została źle oceniona,  
nie rozdmuchujmy tego do nie wiadomo jakich rozmiarów, nikt tego nie napisał że coś źle robi, 
sprawa dotyczy jednego wydarzenia jako podmiot mieliśmy prawo skorzystać z Sali. 
Pan Przewodniczący 
- tyle ile ja miałem telefonów w tym dniu, z jakimi tekstami odnośnie 10 marca to nie bardzo to było 
słuchać. Pytano dlaczego dopuszczam do takiej sytuacji co robią radni, wszyscy mieli zarzuty 
nieważne do jakiej wiary należą, że w wielkim poście taka impreza takiego cyrku jeszcze nie było. 
Radny R. Dębicki 
-  w dniach 8 i 10 marca imprezy odbywały się w różnych miejscach, uważa Pan że jest różnica 
między imprezą za murami a na powietrzu? 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- zwracałem się do Dyrektora o zorganizowanie imprezy biegowej, miałem gotowy scenariusz 
uzgodnione z Policja, Strażą, Parafią i było zabezpieczenie. Zawaliliście Państwo sprawę. 
Radny N. Jawor 
- zakończmy temat bo za długo to trwa. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- muszę się odnieść do słów Pani Dyrektor, że rozmawiałam w Lewiatanie, na pewno dzwoniłam. 
Proszę przypomnieć jaką datę Pani podała szkolenia wolontariuszy. Na pewno Pani pomyliła osoby, ja 
mówiłam o 20 kwietnia 2016r. 
Pan Przewodniczący 
- czy to jest szkolenie Fundacji, gdzie zdjęcia były robione na Sali konferencyjnej. 



Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- na pewno Pan ma na myśli zdjęcia pornograficzne  które Pan rozpowszechniał po Sędziszowie, a 
później jeszcze inne bzdury. 
Pan Burmistrz 
- jesteśmy znakomitym samorządem, wspaniale ocenianym przez ludzi, przez instytucje proszę 
trzymajmy ten poziom. Jako pracodawca uważam, że skarga jest krzywdząca i nieprawdziwa. W SCK 
jest prowadzone wiele form działalności integracyjnych, kulturotwórczych, odkrywanie talentów. Nie 
było prawnego przekroczenia terminu. „ niezwłocznie w ciągu 30 dni” nauczmy się dotrzymywać 
formalności. Nie możemy ustawiać do pionu kierownika jednostki, bo ktoś odpowiada w zakresie bhp, 
p.poż. kodeks pracy. jeśli mogę to apeluję żeby tą skargę uznać za w pełni nieuzasadnioną. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora SCK. 
Zapytał kto jest za tym że skarga jest zasadna. 
Głosowanie 
3 głosy – za 
9 głosów – przeciw 
1 głos – wstrzymujący się              uchwała Nr XLIII/304/2018 
W wyniku głosowania Rada uznała że skarga na działalność Dyrektora SCK jest niezasadna. 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmian w miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                 uchwała Nr XLIII/305/2018 
Ad. 14 
Pani Skarbnik  
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 2018 –  2028. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                uchwała Nr XLIII/306/2018 
Ad. 15 
Pani Skarbnik  
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2018 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                uchwała Nr XLIII/307/2018 
Ad. 16 
Pani Sekretarz 
- podjęliśmy uchwałę o wprowadzeniu Karty Seniora, zobowiązuje ona MGOPS do składania 
do końca czerwca sprawozdania. 
Sprawozdanie z realizacji Programu „Sędziszowska Karta Seniora 60+”. 
Ad. 17 
Analiza roczna stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2017 rok. 
Pani Sekretarz 
- wynika to z obowiązujących nas przepisów, ze wskaźnikami osiąganymi w zbiórce odpadów 
komunalnych, jako gmina spełniamy te wskaźniki. Umowę z TAMAX mamy do końca 2019 
roku. analizę umieścimy na stronie internetowej. 
Ad. 18  
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 rok. 
Pani Sekretarz 
- MGOPS ma obowiązek przedkładać Radzie dane statystyczne, szczegółową analizę, 
powinna ona być brana pod uwagę przy szykowaniu budżetu OPS. 
Ad. 19 



Sprawozdanie za 2017 rok z realizacji Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie. 
Program realizowany od kilku lat, wydział OSO co roku przygotowuje sprawozdanie z jego 
realizacji. 
Ad. 20 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje radnych: 
Radny R. Dębicki – chodnik przy Leśnej jest zasadny, na pewno w kolejnych latach zrobimy. 
21 czerwca będzie Komisja Ruchu drogowego, prosiłem wydział BRI aby wszystkie wnioski 
spisali i przekazali, 
- garby na obwodnicy, w br. Powiat będzie robił asfalt od Wodzisławskiej, jest planowana 
obwodnica, 
- kamery musieliśmy zdjąć ze względu na RODO, 
- uprzątnięcie odpadów zgłosimy do firmy wykonującej remont, 
- przy bloku nr 11 planowaliśmy żeby poza pasem jezdni zrobił ZUK ale ze względu na ciągłe 
awarie musieliśmy wziąć firmę, 
- ul. Majowa mamy kupiony kamień ZUK będzie dowoził, 
- ogrodzić plac na Drewnianym, mamy projekt czekamy na rozstrzygnięcie na 
termomodernizację Drewnianego i SCK, musimy poczekać jak już będą wykonane alejki. 
Radny R. Dębicki 
- chcemy aby doraźnie choć półmetrowe płotki, które później będzie można zdemontować. 
Pan Burmistrz 
- progi jedni chcą drudzy nie. 
Radny R. Dębicki 
- mieszkańcy Kwiatowej chcą 1 lub 2 progi. 
Pan Burmistrz 
- założymy jeden próg, 
- przy grillu na Bazie wiszą regulaminy korzystania, czekamy jeszcze na regulację rusztu, 
- program 300+ będzie realizował nasz MGOPS. 
Radny W. Tabor - wydzielenie leży po stronie tego kto sprzedaje działkę, 
- zwrócimy się do ZDP o wskazanie pasa drogi w Gniewięcinie, 
- pobocza postaramy się zebrać, 
- sama zmiana znaku nic nie da tam trzeba poprosić o kontrolę Policji i egzekwowanie 
przepisów, 
- drogę do jedlin uzupełnimy opoką z GASPOL, pomogą nam ładować a my odbierzemy, 
- w tym roku będzie zrobiony projekt na przepompownię w Gniewięcinie, 
- mostek musimy sprawdzić. 
Radny M. Żelezik 
- odwodnienie w Swaryszowie przyrzeczone że będzie robione, 
- droga k/ Starzyka piaskowa, jedynie możemy dowieźć tą opokę, 
- oświetlenie na słupie przy posesji p. Rokickiego ujmiemy w budżecie na 2019 rok, 
- droga w Krzelowie przypomnimy w ramach gwarancji, już tyle razy zgłaszaliśmy, 
- każdy Proboszcz powinien sam zwracać się o zabezpieczenie uroczystości, 
- chodniki mamy informacje o otwarciu ofert  – ceny w przetargach są od 300 do 600zł/m2 , 
nie wiemy co zrobić bo już brakuje 250tys. 
Radny N. Jawor – BUS przez Borszowice, wystąpiliśmy odpisała 1 firma że nie będzie 
dodatkowego kursu bo nie ma samochodu, z innymi firmami będzie uzgadniał dodatkowy 
przystanek na tej linii uwzględniając Borszowice – Burmistrz odczytał pismo, 
Radny N. Jawor 
- nie rozchodzi się o dodatkowy kurs tylko żeby skręcił pod garaż i nawrócił albo skręcił na 
Wodzisławską, chodzi o te kursy które już są a nie dodatkowe. 



Radny Z. Gładki – wystąpimy do Nadleśnictwa aby podcięli drzewa, 
- to samo przy drodze od Krzcięcic zgłosimy, 
- planujemy drogę między posesjami w następnym roku w asfalcie, 
- droga zaniżona Kozendrów pojedziemy z Naczelnikiem sprawdzić na dziś nie odpowiem jak 
będzie zrobiona. 
Radny Z. Adamski – Rajska uważam że nie potrzeba, temat do rozpatrzenia, 
- chodnik od mostu, tyle razy zgłaszane, wejdą po kanalizacji, 
- oświetlenie na Sportowej 1 Pani nie wyraziła zgody, projektujemy z drugiej strony, 
- chodniki na Polnej i Jędrzejowskiej nie wiem co Powiat powie na takie ceny, 
- śmieci w EKO POL WOS wystąpimy, jako gmina robimy wszystko żeby to rozwiązać. 
Pani Sekretarz 
- to dotyczy EKO POL WOS, teraz jest nowy właściciel i trzeba zaczynać od początku. 
Pan Burmistrz 
- w piśmie wyjaśnimy że jest zmiana właściciela. 
Radny A. Konieczna – wystąpimy do ZDP o podcinkę. 
Radny J. Wiencek – chodnik betonowy, na pewno w tym roku nie będzie. 
Radny R. Dębicki 
- proszę od 2015 roku, ile jeszcze można czekać. 
Pan Burmistrz 
- myślę że jeśli jest np. dostawa węgla to powinna być możliwość wjechania. 
Radny R. Dobrowolski – dojście do kładki, utwardzimy kamieniem od Kościuszki. Na 2019 
rok planujemy wpisać połączenie 1000lecia do kładki i w Rynku wiatę na występy. 
Radny J. Jaworski – sprawdzimy czy kapliczka jest w rejestrze zabytków, 
- podcinkę zrobimy, 
- sprawę progu trzeba przedyskutować, 
- podcinkę nad drogą powiatową zgłosimy i zakrzaczenia przy wiadukcie, 
- maski na szkolenia pierwszej pomocy dla szkół zakupimy. 
Radny Z. Adamski – o lustro na Marianowską wystąpimy. 
Pan Przewodniczący – dziury przy zejściu z wiaduktu na parking wystąpimy do PKP. 
Radny Z. Adamski 
- p. Siudymak odnowiła sobie dom, tam jest zastoisko wody i niszczy jej elewacje, 
- proszę wyciąć zarośla na targowisku przy Jędrzejowskiej. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo jakie Komisja Budżetowa skierowała do RIO w sprawie uchwały Rady, 
- odczytał odpowiedź Przewodniczącego Komisji Budżetowej – w załączeniu, 
- odczytał pismo mieszkańców w sprawie przeniesienia słupa przy lokalach usługowych, 
wyrazili sprzeciw. Zapytał z kim rozmawiał p. Dębicki mówiąc że jest zgoda. 
Radny R. Dębicki 
- interpelację skierowałem do Burmistrza z podpisami osób. To nie był mój wymysł, jeśli 
większość się nie zgadza to trudno. 
Pan Przewodniczący 
- mówił Pan że rozmawiał z tymi ludźmi. 
Pan R. Dębicki 
- niech się Pan zachowuje odpowiednio. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- dlaczego trzymał Pan pismo 2 miesiące? 
Pani Sekretarz 
- zbliżają się wakacje, mamy do przepracowania 3 sprawy: 
1) wyznaczony dla nas urzędnik wyborczy D. Zarzycki, 



2) przeprowadzenie konsultacji w sprawie uchwał dotyczących zezwoleń na sprzedaż 
alkoholu i usytuowania punktów sprzedaży, 
3) zmiana Statutu Gminy w związku ze zmianami wprowadzonymi ustawą ….. 
Radny Z. Konieczny 
- z wielką pompą otwieraliśmy boisko w Klimontowie a teraz nie ma kto wykosić trawy. 
Pani S. Bratek – Sołtys 
- w miejscu starej mleczarni powstaje śmietnik prosimy napisać do właściciela o 
uporządkowanie, 
- prośba o oczyszczenie źródełka na sołtysówce, dużo ludzi z niego korzysta, 
- co z kruszywem, miało być dowiezione przy posesji 104, 
- przy posesji 42 jest znak szkoła, samochody jadąc od kościoła w kierunku Sędziszowa 
rozpędzają się i jest niebezpiecznie, znak stary niewidoczny. 
Radny R. Dębicki 
- proszę o ksero interpelacji w sprawie przesunięcia słupa z podpisami tych którzy się nie 
zgadzają, chciałbym pokazać tym którzy chcą przesunięcia, może podpisali się a nie są 
właścicielami, trzeba to wyjaśnić. 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- mnie też zaczepiał jeden z właścicieli który nie chce przesunięcia. 
Radny W. Tabor 
- gdy będzie remonter prosimy o naprawę skrzyżowania k/ świetlicy i k/Oczkowica. 
Pan Burmistrz 
- chciałbym zamknąć jeden temat malowanie parowozu. Tłumaczyłem na sesji, na komisjach, 
jest w sprawozdaniu za 2017 rok, a w różnych miejscach pojawia się dyskusja aż szkoda mi 
osoby która malowała. Umowa na malowanie z 2010 roku wg najtańszej oferty 12.200zł plus 
95l odpowiedniej farby, wtedy nie było piaskowania ani mycia na gorąco, 
- nie możemy dać rachunków bo jest ochrona danych osobowych, można się z nimi zapoznać 
tylko do wglądu. 
W 2017 roku oferta na 6995zł, zapłaciliśmy 5900zł a w 2018 roku składki 465zł i 
ubezpieczenie 629zł. Dodatkowo zapłaciliśmy 1000zł za mycie przed malowaniem, materiały 
na zabezpieczenie 370zł i zapłaciliśmy za prąd 200zł. Łączny koszt 8566zł. Pan Ogonowski w 
kwocie którą wziął zabezpieczył posiłki i napoje dla pracowników z LHS za nieodpłatne 
piaskowanie, dorobienie dodatkowych elementów plus rozpuszczalniki, pędzle. Nie ciągnijmy 
tego tematu dalej, z dokumentami można się zapoznać w księgowości. 
Prace zrealizowane na bardzo wysokim poziomie, mamy wizytówkę. 
Radny Z. Adamski 
- ja do wszystkich gdzie są kościoły, z naszego doświadczenia jakbyśmy chcieli angażować 
Policję na każde Boże Ciało to ich zabraknie, uruchomić OSP tak jak jest u nas i niech 
zabezpieczają i się pokażą. 
Ad. 21 
Przewodniczący zamknął obrady XLIII sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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